

Title (en)

Tubular frame for open-topped receptacles

Title (de)

Rohrgestell für oben offene Behälter

Title (fr)

Cadre tubulaire pour récipient à ouverture supérieure

Publication

EP 1020373 A2 20000719 (DE)

Application

EP 00100891 A 20000118

Priority

DE 19901680 A 19990118

Abstract (en)

The tubular frame has a hinged lid (11) and a bearing block (15) at the back. An operating rod (19) engages on a projection (23) on the hinge part (12) spaced from the hinged axis (16) and strikes the lid (11). A foot lever (18) mounted in the base area of the frame engages on the operating rod (19). The bearing block comprises an angular member whose horizontal arm is fixed by a screw clip (17) on a perpendicular support strut (9) leading to a support ring (10).

Abstract (de)

Rohrgestell für oben offene Behälter mit einem Klappdeckel (11), einem Scharnierteil (12) am Klappdeckel, einem an einer Rückseite des Rohrgestells angeordneten Lagerbock (15), einer an einem Fortsatz (23) am Scharnier beabstandet zur Scharnierachse (16) angreifenden den Klappdeckel aufstoßenden Betätigungsstange (19) und einem an der Betätigungsstange angreifenden, im Bodenbereich des Rohrgestells gelagerten Fußhebel (18). <IMAGE>

IPC 1-7

B65F 1/14; B65F 1/16

IPC 8 full level

B65F 1/14 (2006.01); B65F 1/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/1415 (2013.01); B65F 1/163 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3618619 A1 19880211 - HAMMER LIT GMBH [DE]
- DE 4433433 A1 19960321 - HAMMER LIT GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT FR

DOCDB simple family (publication)

EP 1020373 A2 20000719; EP 1020373 A3 20010620; EP 1020373 B1 20041124; AT E283217 T1 20041215; DE 19964197 A1 20020221

DOCDB simple family (application)

EP 00100891 A 20000118; AT 00100891 T 20000118; DE 19964197 A 19990118